
Algemene ledenvergadering
20 april 2023 / 19.30 UUR / ‘t Vrijthof Oirschot

Aanwezige

Bestuursleden: Pleun Rovers, Cor Wittens, Janus van Hout, Suzanne Lunenburg, Johan

Wittens, Jeroen Hermus

Er zijn 14 leden aanwezig, er heeft zich 1 persoon afgemeld.

Opening
De voorzitter opent de vergadering. Heet iedereen welkom.

De afmeldingen worden doorgenomen. Alle agendapunten van vandaag worden benoemd

en er is een inventarisatie ronde voor de rondvraag gehouden.

We beginnen met 1 minuut stilte voor alle dierbare die we verloren zijn.

Ingekomen stukken
We hebben een mail gekregen van Sportvisserij Nederland Ledenadministratie. De

administratieve onkosten zijn zover verhoogd dat de contributie met € 0,50 verhoogd gaat

worden. Wij hadden al besloten bewust nu geen contributieverhoging door te voeren ivm

onze stap om uit de landelijke lijst te gaan dit jaar. Dit laten we nu dus zo en wordt volgend

jaar opnieuw bekeken.

Vanuit de BOA controles van Sportvisserij Nederland zijn er 143 personen gecontroleerd. Er

zijn geen overtredingen geconstateerd of bekeuringen uitgedeeld.

Onze beide viswateren zijn uit de landelijke lijst gehaald per 1 januari 2023. Nog niet alle

VISplanner varianten zijn nu al geüpdatet. De website is al wel in orde. Voor de app en het

boekje zullen we geduld moeten hebben tot wanneer de volgende update en/of druk

moment is.

Verder is er een verzoek gekomen om een tweede variant van vergunningen te maken. Die

voor een tweede vispas. Dit wordt nog in het bestuur bekeken en besproken hoe dit

eventueel goed vorm kan krijgen.

Afgelopen periode

Het zomerseizoen van 2022 hebben we de vorige keer al besproken. Het winterseizoen van

2022/ 2023 kent goede opkomsten met wisselende vangsten. Er is maar één wedstrijd

afgelast. Bij het aanmelden voor de wedstrijden moesten ook mensen teleurgesteld worden



omdat het maximum aantal deelnemers bereikt was. De complimenten voor ook het leuke

extraatje zoals een erwtensoepje.

Er is in november en december geen vis uitgezet. Dit is bewust gedaan in de eerste week van

Maart om een grotere weg vangst van de Aalscholver eventueel te verminderen.

Voorafgaand en na de uitzetting is de waterkwaliteit gecontroleerd, dit is mooi stabiel

gebleven. Kleine sterfte is gecontracteerd, maar geen zorgwekkende aantallen.

Komende periode

We gaan het voorjaar in en er zal her en der nog wat klein onderhoud gepleegd worden in

vorm van snoeiwerkzaamheden van overhangende takken. Melding op de website vooraf is

dan wel zeer wenselijk. Fijn dat er vrijwilligers zijn die zich in willen zetten om alles weer

helemaal in orde te maken voor een nieuw seizoen. Als er vuilnis gevonden wordt mag dit

achter de schuilhut verzameld worden, dan wordt het door de gemeente meegenomen.

Betreft de wedstrijden 2023 zijn de eerste twee al geweest en kijken we vooruit op een

gevulde kalender met wedstrijden. Deze staan op de website vermeld. Veel enthousiaste

mensen ook van buiten Oirschot hebben al mogen genieten. Helaas moeten er bij aanvang

van een wedstrijd vaak toch andere vissers weggestuurd worden. We blijven dus vragen aan

onze leden om hier rekening mee te houden en te letten op betreffende vooraankondigingen

en borden rondom de vijver.

Per 1 juni sluiten de huidige eigenaren Café De Nachtegaal. Er zijn dan geen toilet, eten en

drinken faciliteiten meer beschikbaar. Vraag aan de wedstrijdcommissie om hier de

deelnemers die zich inschrijven ook op te attenderen. Er komen ook andere ideeën ter tafel

tijdens dit onderwerp. Zelf drinken tegen inkoopprijzen faciliteren. Het gebruik van een

aggregaat waar een lid over beschikt wordt geopperd enz. Te zijner tijd wordt er even contact

opgenomen tussen wedstrijdcommissie en bestuur over het faciliteren en evt financieel

voorschieten van drinken en dergelijke ten tijde van een wedstrijd.

Stand van zaken viswater

Wateronderzoek monitoring 2023. Het water zal twee keer per jaar onderzocht worden door

een laboratorium. Gedurende het jaar zullen er ook zelftesten gedaan worden. Als daar

bijzonderheden uitkomen wordt direct advies voor wel/ niet verder onderzoek ingewonnen.

Rapport hierover ligt op tafel ter inzage en is ook digitaal in te zien op de website.

De resultaten van het water zijn de afgelopen jaren stabiel gebleven. De totale hardheid is

nog steeds te laag. Dat heeft alleen nadelige gevolgen voor de beplanting, niet voor de

vissen. Verversing van het water vanuit het kanaal of door regen is het belangrijkste advies

om de waterkwaliteit te behouden. Er wordt een vraag gesteld over het toevoegen van kalk.



Dit is een optie, maar zal van tijdelijke aard zijn en wordt daarom ook niet geadviseerd. Ook

de vraag van zout toevoegen komt ter tafel. Deze vraag wordt nog teruggekoppeld naar het

adviesbureau. Al kan dat wel invloed hebben op de natuurlijke slijmlaag van de vissen.

Gelukkig is het water uit het kanaal een goede invoer, vrij stabiel en bevat wel genoeg

hardheid. Het contact met de brandweer voor een oefening op de vijver is er. Dat kan met

hele hete periodes ook een goede samenwerking zijn.

Pauze

Financieel jaarverslag

Het financiële jaarverslag van 2022 is afgerond en de begroting 2023 is gemaakt. Iedereen

die aanwezig is heeft deze ter inzage op tafel liggen en er mogen vragen over gesteld

worden.

Er is een kascontrole uitgevoerd door 2 personen. Woord van dank aan het mede bestuurslid

dat bij de controle aanwezig was. Sommige dingen moesten even uitgezocht worden. Nadat

alles op een rijtje gezet was bleek het verder allemaal te kloppen. Er zijn dus geen

bijzonderheden geconstateerd bij het financiële jaarverslag. Een van de kascontrole

personen had na het moment van controle nog een bericht/ vraagstuk overgebracht aan de

voorzitter. Het vraagstuk is beantwoord en opgelost. Hij had graag eerder een reactie terug

gekregen.

Nieuwe kascommissie is vastgesteld.

Over de begroting zijn ook geen bijzondere vragen. We zijn een gezonde vereniging. Ook

komend jaar wordt er gekeken hoe we het onderhoud rondom de vijver, visstekken,

communicatieborden, visuitzet, parkeerplaatsen enz. weer kunnen optimaliseren. Als er

speciale verzoeken of ideeën zijn dan horen we dat graag. Aanwezige leden benoemen

visstekken en waterkant als een aandachtspunt.

Verder geeft de voorzitter aan dat we al een tijdje op zoek zijn naar een nieuwe

penningmeester. Omdat onze penningmeester nu echt moet stoppen, wordt deze functie

tijdelijk opgelost door een ad interim-penningmeester. Deze persoon kent het systeem en

heeft ervaring. We hebben wel zicht op een eventuele nieuwe penningmeester maar deze

persoon kan nu nog niet starten. Mocht je nog iemand kennen die het leuk vind en geschikt

is als penningmeester dan laat dit vooral horen aan ons. Heel fijn dat we nu in ieder geval

deze tijdelijke oplossing hebben.

Dank je wel voor alle jaren dat je de financiën voor ons hebt geregeld penningmeester!



Mededelingen vanuit het bestuur

De vacature voor penningmeester laten we openstaan tot we een definitieve oplossing

hebben. We zien en spreken graag mensen die interesse hebben in deze functie.

Woordje van dank aan alle mensen die zich inzetten voor onze vereniging, waarvan velen nu

ook aanwezig zijn. Ieder op zijn eigen manier, maar wat ontzettend fijn dat jullie dit doen!

Applaus voor alle vrijwilligers van de Oirschotse Sportvisser!

Er is een nieuwe belangenbehartiger aan ons toegewezen vanuit Sportvisserij Nederland.

Er blijkt al jaren een grotere vraag te zijn naar de nachtvispassen. We hebben het aantal

stekken voor komend jaar uitgebreid. Door middel van loting zijn de passen verdeeld onder

de ingeschrevenen. Nachtvissers hebben reglementen doorgelezen en voor akkoord moeten

ondertekenen. Als er problemen aan de vijver voordoen zullen er passende maatregelen

getroffen gaan worden. Dit wordt na een jaar geëvalueerd ter voorbereiding op de

nachtvispas uitgave 2024.

Controles blijven ook komende zomer belangrijk, zeker in de avonduren. Gelukkig kunnen we

een paar nieuwe controleurs verwelkomen. Zij hebben de cursus bij Sportvisserij Nederland

gevolgd en komen het groepje controleurs versterken. Super fijn.

Een groepje karpervissers heeft een commissie gevormd. Zij willen zich extra inzetten door

extra ogen te zijn bij ongeregeldheden, evt wedstrijdjes organiseren en/of jeugd begeleiden.

Zo hebben we een mooie mix van leden die liefhebbers zijn van witvissen en karpervissen.

Voor jeugdvissen is er een programma gemaakt. Er komen cursusavonden voor jeugd. De

punten worden nu op de i gezet en dan wordt dit programma ook gedeeld en gestart.

Als er iets is of men een vraag heeft, dan mag men ten aller tijde contact opnemen met het

bestuur en/of vragen voor aansluiting bij een vergadering (derde donderdag van de maand).

Vaak werkt dat beter dan verhalen die rondgaan en groter worden gemaakt dan

daadwerkelijk noodzakelijk is.

Verder hopen we op en wensen we iedereen een heel fijn visseizoen.

Rondvraag

Nu De Nachtegaal sluit is het dan een idee om een Dixie te plaatsen. Is de gemeente

verplicht om zoiets te verzorgen? Wel een gepaste plaatsing of bevestiging zodat hij niet in

het water belandt.

Er moet gekeken worden naar de waterkant en visstekken. De waterkant is nu te stijl. Als er

iemand te water raakt (recentelijk nog gebeurd) dan kan die persoon er niet goed uit komen.

Uiting van zorg over veiligheid bij bijvoorbeeld visstek nummer 3, maar het betreft meerdere

plekken.



Vraag over de statuten en de stemmingen van behouden en/of aftreden bestuursleden, om

de vier jaar. Er is een nieuwe wet aangenomen. Zijn dringende advies is om de statuten een

keer goed te bekijken en te updaten.

Hoe zit het met de plateaus en visstekken, en de visplaatsen? Dit zou aangepakt moeten

worden. Hij verwijst naar NOCNSF bij Bilthoven. De voorzitter geeft aan dat onze nieuwe

belangenbehartiger dit met ons op mag gaan pakken.

Tijdens de najaarsvergadering is besproken dat de nummers van de visstekken in orde

gemaakt zouden worden. Dit is nog niet gebeurd. Actiepunt voor het onderhoud.

Burgemeesterwedstrijd is een naam die gegeven is aan een wedstrijd. Is er contact geweest

met de burgemeester en dit oké bevonden? Daar is nog geen bevestiging in.

Bij de evaluatie van de veteranenwedstrijden is naar voren gekomen dat het gebruik van

meerdere tops tijdens een wedstrijd veranderd moet worden. Veteranenwedstrijden willen

we graag gelijkmatig en laagdrempelig houden om zo het wedstrijdelement eerlijk te

houden. Vandaar de aanpassing in het reglement; maar 1 topset, naast de hengel tijdens een

wedstrijd.

Opmerking; de onthaak emmer wordt helaas weinig gebruikt aan de waterkant.

Vraag om duidelijkheid te blijven geven over het compleet gesloten zijn van de visvijver

tijdens een wedstrijd. Blijf dit ook aan elkaar doorgeven en blijf solidair naar elkaar.

Als de communicatie niet lekker verloopt, naam noteren en melden bij het bestuur. Dan vindt

er een gesprek plaats en worden personen aangesproken/ gewaarschuwd.

Vraag of er een informatie- / uitlegboekje geregeld kan worden over het hoe en wat betreft

lidmaatschap aanvragen in andere talen. Voorkeur : Pools, Engels, Duits, Frans, Oekraïens.
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